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  H1/277-8/2025 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 
1-én megtartott rendkívüli nyilvános üléséről.  

Jelen vannak:  

    Szőke László polgármester  

  Mészáros Tibor alpolgármester 

  Belya Attiláné képviselő 

Tóth Gyula képviselő 

Juhász Lajos Viktor képviselő 

Csányi Dávid képviselő 

Fekete Tamás képviselő 

Hivatalból jelen vannak:   

Wiegerné Mészáros Erika jegyző 

Farkas Anna Rebeka aljegyző 

Kézdiné Takács Rita asszisztens 

  Kammerhifer Lívia asszisztens 

 

Szőke László polgármester megköszöni a képviselőknek, hogy a lakossági fórum után is 
a helyszínen tudtak maradni és kéri őket, hogy még egy kicsit gondolkodjanak együtt és 
fogalmazzák meg azon kérdéseket, megállapításokat, melyek a fórumon elhangzottak. 

 Ezek után megállapítja, hogy jelen van hét fő képviselő, az ülés határozatképes, azt 
megnyitja.  

A jegyzőkönyv hitelesítőjének javasolja Mészáros Tibor alpolgármestert megválasztani.  
 
A képviselő-testület tagjai hét igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, Mészáros Tibor 
alpolgármester a jegyzőkönyv hitelesítőnek választják meg.  
 
Jegyzőkönyv vezetésére Kézdiné Takács Rita asszisztenst kéri fel. 
 
A polgármester ismerteti az egyetlen napirendi pontot, de megkérdezi van-e még 
valakinek még felveendő megtárgyalni kívánt javaslata.  

Mivel egyéb javaslat nem hangzik el, a polgármester kéri, a képviselő-testületet, hogy 
fogadják el az ülés végleges tárgysorozatát.  
 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hét igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
67/2025. (IV.1.) önkormányzati határozat  
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Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 1-i 
ülésén az alábbi napirendi pont kerülnek megtárgyalásra:  

1. A rendkívüli lakossági fórum tapasztalatainak megtárgyalása, szükséges 
intézkedések megvitatása 

  Előterjesztő: Szőke László polgármester 

 

Felelős: Szőke László polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
 
1. Napirendi pont 

A rendkívüli lakossági fórum tapasztalatainak megtárgyalása, szükséges 
intézkedések megvitatása 

 
 

Szőke László polgármester és a képviselők egyeztetik álláspontjukat és arra a döntésre 
jutnak, hogy határozatba foglalják mindazon kérdéseket és intézkedési javaslatokat 
melyek elhangzottak a rendkívüli lakossági fórumon. Azokat pedig megküldik minden 
illetékes szervnek akihez csak lehet. 
 
Az egyeztetés és a pontok összeállítása után képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hét 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
68/2025. (IV.1.) önkormányzati határozat  
Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 1. napján 
megtartott rendkívüli lakossági fórumán a képviselő-testület és a felháborodott lakosság 
részéről a hatóság felé az alábbi kérdések merültek fel, melyeket kérünk sürgősséggel 
megválaszolni és a javasolt intézkedéseket megfontolni, felülvizsgálni szíveskedjenek: 

1. Mivel Hegyeshalom település fertőző gócként nem érintett a járványhelyzetben, 

NE a közigazgatási területünkön   történjen a leölt állatok   elföldelése! Az állati 

tetemek már megkezdett ártalmatlanítási helyre történő szállítása NE a település 

lakott területén keresztül történjen! Az általunk felkínált alternatív útvonalat 

vizsgálják meg és haladéktalanul tájékoztassanak az eredményről!  

2. A járványhelyzetre való tekintettel kifejezetten elzárkózunk attól, hogy 

Hegyeshalom közigazgatási területére további állattetemek kerüljenek 

elföldelésre!! TÖBB ÁLLATOT NE HOZZANAK IDE!! 

3. Vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy az állattartó telepen, telepeken a 

helyszínen van-e lehetőség az állatok megsemmisítésére, ideiglenes égetők 

létesítésével!  

4. Az ártalmatlanítás helyszínére, a 062 hrsz.-ú területre a lehető leghamarabb 

létesítsenek monitoring kutakat, a talajvíz minőségének RENDSZERES 

ellenőrzésére! Az eredményről az önkormányzatot folyamatosan és hiteles módon 



3 

 

tájékoztassák, hogy a lakosság felé az önkormányzat is hiteles tájékoztatást tudjon 

adni!  

Mivel nem kaptunk az Önök részéről semmiféle talajtani, környezeti, vízügyi 

hatásvizsgálatot, képviselő-testületünk sürgősséggel kért egy hivatalos 

hidrogeológiai összefoglalót továbbá megrendeltünk egy hidrogeológiai 

tanulmányt! 

Kérjük, hogy szíveskedjenek további szakembereket küldeni nekünk, akik 
hitelesen, megfelelő adatokkal alátámasztva megnyugtatnák az itt élő embereket, 
hogy az elföldelt 3000 tetem bomlása okoz, vagy okozhat-e bármilyen problémát 
rövid, illetve hosszútávon? Milyen hatással lesz a talajvízre, a konkrét területre? 

5. Az ártalmatlanítás helyének területét a lehető leghamarabb REKULTIVÁLJÁK 

állami forrásból! 

6. Sürgősséggel és feltétlenül vizsgálják meg alternatív ártalmatlanítási 

lehetőségként a Jánossomorjai Hulladék Udvart és a mosonmagyaróvári 

timföldgyár vörösiszap tározóit, mint ártalmatlanításra alkalmas területet! 

7. A levéli telephelyről már megkezdett szállítás okán Hegyeshalom több pontján, 

valamint az érintett márialigeti telephez is helyezzenek ki fertőtlenítő 

szőnyegeket, azokat rendszeresen töltsék és ellenőrizzék!  

8. Dr. Nagy István agrárminiszter képviselő-testületünk előtt tett kijelentése alapján 

a csemez-tanyai vezetékes ivóvíz rendszer kialakításához szükséges költséget 

állami forrásból biztosítsák! 

9. Az állattetemek szállítása során károsodott utak helyreállítását szintén a központi 

költségvetés terhére végezzék el! 

10. Vizsgálják felül, hogy 1000 egyedszámra korlátozzák az állatok maximális 

létszámának tarthatóságát a gazdaságokban, az ilyen helyzetek elkerülése végett! 

11. Hegyeshalom közigazgatási területére vonatkozóan létezik-e bármilyen országos 

vagy regionális forgatókönyv, az ilyen veszélyhelyzetre, mint ami most is kialakult? 

12. Az ártalmatlanítás helyéül kijelölt Hegyeshalom 062 hrsz.-ú területre kiadott 

kijelölő határozatot továbbra is várjuk! 

 
TÖBB LEÖLT ÁLLATOT NE HOZZANAK HEGYESHALOM KÖZIGAZGATÁSI 
TERÜLETÉRE! 
 
A képviselő-testület jelen határozatot megküldi a következő címzettek részére:  
- dr. Pásztor Szabolcs országos főállatorvos 
- Agrárminisztérium, dr. Nagy István agrárminiszter, országgyűlési képviselő 
- Széles Sándor főispán, Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal  
- Nemzeti Élelmiszerlánc-Biztonsági Hivatal 
- Mosonmagyaróvári Járási Hivatal Élelmiszer-biztonsági és Állategészségügyi Osztály 
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Felelős: Szőke László polgármester 
 Wiegerné Mészáros Erika jegyző 
Határidő: azonnal  
 
 
A polgármester megköszöni a képviselőknek az aktív részvételt és az ülést bezárja. 
 
 

k.m.f.  
 

 
 

   Szőke László                                                                                       Wiegerné Mészáros Erika 
   polgármester                                                                                                       jegyző                                                                                               
  
 
  
 
 Jegyzőkönyv hitelesítő: 
                                                                                        
     Mészáros Tibor  

alpolgármester 


